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les societats culturáis, benéfiques i recreatives, per 
a tractar del pavelló per a infecciosos de l'Hospital. 

El «Centre Gremial» ha acordat enviar-hi una 
representa ció. 

La Cambra Espanyola de rAutomoMi 

Aquesta associació madrilenya ha enviat una 
circular a totes les entitats económiques i entre elles 
el «Centre Gremial», queixant-se de l'actuació del 
Govern i convidant-les a constituir-se en tal forma 
que sigui un fet l'intervenció directa de les represen-
tacions Uurs en les Corts, Diputacions, Ajunta-
ments, etc. 

La D. E. L, M. E. 

La Confederado d'Entitats Económiques Lliu-
res i Circoís Mercantils d'Espanya ha trames a la 
nostra Associació les conclusions de l'Assemblea 
de 16 i 17 de juny darrers, que tingué lloc a Madrid. 

Aqüestes conclusions, entre les que n'hi ha de 
relatives al dret deis productes, a l'ordre social, al 
crédit, ais problemes socials, económics i juridics, 
al reconeixement de la Casa Comercial i ais proble
mes agraris, foren elevades al president del Consell 
de Ministres peí seu estudi, demanant la seva apli-
cació. 

I I I 

l . A [QMISSIÓ PBO-CflOPEBATIVi E L S E T R I C A DE B8ANBLLER 

En PI passat mes de Juny aquesta Comissió i 
les seves ponencias han celebrat diverses reunions, 
adoptatit'Se diversos acords relacionáis anib la Coo
perativa a fundar, dibuixant-se ja clarament el qué 
ha d'ésser en el seu aspecte técnic i legal. 

A darrers del mes passat, especialment en una 
reunió del pie de la Comissió, es dona un gran pas 
en l'aspecte técnic, tota vegada que queda ja acor
dat per unanimitat el nombrament de motors que 
podrien adquirir-se, segons l'opinió de la Secció 
técnica. 

Els motors serán dos de 400 cavalls i un de 250, 
estant en negociacions la Comissió amb les cases 
constructores per tal d'obtenir una rebaixa deis 
preus pressupostats, que ja en part ha estat obtin-
guda, pero que encara s'espera que podrá ésser mes 
important. 

S'ha tractat també de Templa^ament de la 
Central, nomenant-se una Comissió formada pels 
senyors Riera, Margarit, Murtra, Canudas, Lamarca 
i Fontdevila, per tal de fer determinades gestions 
prop de l'Ajuntament, per si fos possible l'adquisició 
duns terrenys. 

. S'encomaná a la Secció de Propaganda la reco-
llida de probables adhesions, essent ja moltes les 
persones que s'han acostat ais comissionats, mani-
festant'los el seu desig de qué al seu temps els comp-
tin c o m a socis 

Finalment foren ja discutits diversos articles del 
projecte d'estatuts, acordatit-se celebrar una reunió 
aquest mes, per tal de procurar enllestir aquella 
tasca. 

* 
« * 

A Tarragona un nucli important de ciutadans 
d'aquella localitat, amb l'ajut de les entitats de tota 
mena, ha iniciat la constitució d'una Cooperativa 
per a la prodúcelo de Uum i forga eléctriques. 

També a Tortosa han comen(pat les gestions per 
constituir una Cooperativa, vist el resultat que do
nen les que hi ha actualment establertes i que han 
visitat els iniciadors, segons informen els periódics 
de la localitat. 
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